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J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült az Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 2014. május 

28. napján megtartott ülésén 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácskozó terme 

 

Jelen vannak: Molnár Bálint polgármester 

Komlós Lajosné jegyző  

Török Sándorné, Balogné Kóródi Lenke 

Csikász Imre, Végné Lapu Julianna, 

Gere Éva Ildikó, Gál Imréné települési képviselők 

 

Erdei Andrea jegyzőkönyvvezető 

 

Az ülésen megjelent érdeklődők: 16 fő /jelenléti ív a jegyzőkönyv mellett/ 

 

Molnár Bálint polgármester: Megállapítom, hogy a megválasztott testületi tagok 

közül megjelent 7 fő, így az ülés határozatképes.  

 

Aki egyetért a napirendi javaslattal, az kézfelemeléssel jelezze. 

 

A Képviselő-testület egyhangúan /7 fő/ egyetért a javaslattal és 

az alábbi határozatot hozza: 

 

37/2014./V.28./ számú testületi határozat 

A napirendről 

 

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat képviselőtestülete 

megtárgyalta és elfogadta az alábbi napirendet: 

 

1./ Beszámoló az egészségügyi ellátás helyzetéről 

 

Előadók: Dr. Molnár Éva és Dr. Pataki István háziorvos 

 

2./ Beszámoló a gyermek és ifjúságvédelmi feladatok ellátásáról 

  

Előadó: Komlós Lajosné jegyző 

 

3./ Beszámoló a 2013. évi ellenőrzések tapasztalatairól 

 

Előadó: Molnár Bálint polgármester 
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4./ Az Öcsödi Szivárvány Óvoda és Bölcsőde Szervezeti és 

Működési Szabályzatának, Óvodai Nevelési Programjának és 

Házirendjének jóváhagyásáról 

 

Előadó: Gergulics Andrásné intézményvezető 

 

5./ Előterjesztések 

 

a) Labdarúgó Szakosztály működési feltételeiről 

  

                      Előadó: Molnár Bálint polgármester 

 

6./ Jelentés a két ülés közötti munkáról 

 

Előadó: Molnár Bálint polgármester 

 

 

A napirend tárgyalása előtt interpelláció: 

 

Gere Éva: A Kiss János sor sarkán kidöntöttek egy villanyoszlopot. Helyreállítás 

után sincs világítás. 

Mi az elégséges gyógyszerellátás? 

 

Molnár Bálint polgármester kijelöli a válaszadókat. 

 

A napirend tárgyalása: 

 

A napirend 1. pontja: Beszámoló az egészségügyi ellátás helyzetéről 

 

A napirend tárgyalása írásbeli előterjesztés alapján történik. 

 

Dr. Pataki István háziorvos: A Társadalompolitikai-bizottsági ülésen nem 

említettem a drogproblémákat a községünkben. Sajnos terjedőben van a faluban, 

egyre többen használják. Eddig egy esetben fordultak hozzánk, segítséget kérni. 

Nap, mint nap nem szembesülünk vele, de egyre több alkalommal van szükség 

valamilyen szintű beavatkozásra.  

 

Dr. Molnár Éva háziorvos: Terjedőben van Öcsödön a drogfogyasztás. A 

falunak egy olyan rétege él ilyen szereken, akik nem végeznek állandó munkát, 

megélhetésük nem kiegyensúlyozott. Ezek az emberek, ha nincsen a drogra 

pénzük, nagy valószínűséggel lopásból próbálnak rá pénzt keresni. 
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Kérdés nincs. 

 

Vélemény, javaslat: 

 

Végné Lapu Julianna: A Képviselő- testület úgy állapította meg egy korábbi 

határozatában, hogy az öcsödi betegek a Szentesi Bugyi István Kórházba 

kerüljenek vissza a Szolnoki Kórházból. Több szakellátásban nehézkes az 

ellátás. Kérem a jegyző asszonyt, vegye fel az ÁNTSZ-szel a kapcsolatot a 

megfelelő ellátás érdekében. A másik javaslatom a vérvétellel kapcsolatos. Dr. 

Pataki István háziorvos keresse fel a Szarvasi Labort, illetve Molnár Bálint 

polgármester urat és egyeztessenek a megvalósítás érdekében. Akkor tárgyalja 

ismét a képviselő-testület, ha van egy költségkalkuláció. A harmadik javaslatom 

a gyógyszertári ellátással kapcsolatos. Az Öcsödi Nagyközségi Önkormányzat 

tájékoztassa írásban a mindennapos problémákról a Gyógyszertár vezetőjét. Ha 

nem lesz pozitív elmozdulás, jelentsük a Magyar Gyógyszertári Kamarának 

panaszunkat.  

 

Molnár Bálint polgármester: Fontos, hogy a községünkben milyen az 

egészségügyi ellátás. A betegeknek nem mindegy, hogy mennyit kell várni egy 

buszra, vagy vonatcsatlakozásra. Szolnokon jobb volt az eszközellátás. A 

Gyógyszertár felé többször tettünk jelzést, de nem történt változás. Jelentős, 

hogy háziorvosaink hogyan állnak a mindennap felmerülő problémák 

megoldásához. A feladatokat megfelelően látják el, ügyeletet is tartanak a napi 

betegellátás mellett. Az ügyeleti ellátás megfelelően működik térségünkben. 

Köszönöm háziorvosaink munkáját. Megemlíteném a fogászati ellátásunkat is, 

hiszen beadta felmondását jelenlegi fogászunk Dr. Kun Györgyi, illetve Szabó 

Zsuzsanna asszisztens nyugdíjba vonul. Mai napon feladtuk a hirdetést az állás 

betöltésére.  

 

Molnár Bálint polgármester: Aki egyetért, az egészségügyi ellátás helyzetéről 

szóló beszámolóval az elhangzottakkal együtt, az kézfelnyújtással szavazzon. 

 

 

A Képviselő-testület egyhangúan /7 fő/ egyetért a javaslattal és 

az alábbi határozatot hozza. 

 

38/2014./V.28./ számú testületi határozat 

Az egészségügyi ellátás helyzetéről 

 

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

megtárgyalta és elfogadja az egészségügyi ellátás helyzetéről  
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szóló beszámolót azzal, hogy elismerését fejezi ki a területen 

dolgozók munkájáért. 

 

Az alábbi feladatokat határozza meg: 

 

1. Az ÁNTSZ-szel való kapcsolatfelvétel útján pontosítani kell, 

hogy az öcsödi állampolgárok a járó beteg szakellátás és 

kórházi ellátás tekintetében szakterületenként mely 

intézmények ellátó körébe tartoznak. 

2. A költségek ismeretében indokolt megszervezni az egészségi 

állapotuk miatt rászorultak részére a vérsűrűségi vizsgálathoz 

a helyben történő vérvételt. 

3. Meg kell keresni az elégséges gyógyszer ellátással 

kapcsolatban a Gyógyszertár vezetőjét és amennyiben ez nem 

vezet eredményre, a Gyógyszertári Kamarát. 

 

Felelős: Molnár Bálint polgármester 

 

Erről: - Dr. Molnár Éva és Dr. Pataki István háziorvos 

  - Polgármester 

           - értesül. 

 

A napirend 2. pontja: Beszámoló a gyermek és ifjúságvédelmi feladatok 

ellátásáról 

 

A napirend tárgyalása írásbeli előterjesztés alapján történik. 

 

Komlós Lajosné jegyző: Évente kötelező ezt a napirendet megtárgyalni. 

Pénzbeli és természetbeni ellátásokról szól az anyag. A lakosságszám csökken, 

de megfigyelhető, hogy ettől függetlenül a segélyek száma nő a gazdasági 

helyzet miatt. A dolgozóknak nagyon nehéz munkájuk van, nagyon sok feladatot 

el kell végezniük. 

 

Kérdés nem volt. 

 

Vélemény, javaslat: 

 

Végné Lapu Julianna: Minden év március 31.-ig beadjuk előző évi 

beszámolónkat. A nyári napköziről még nem született döntés, jó lenne 

mihamarabb dönteni. Az Általános Iskola dolgozói és a szülők kérik a volt 

portás és hivatalsegéd feladatokat ellátó személy munkaviszonyának  
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állandósítását. Sajnos községünkben van egy olyan réteg, amely nem képes 

szocializálódni, erre mihamarabb megoldást kellene találni. Elhangzott a 

bizottsági ülésen a Biztos Kezdet Program. Újból át kellene gondolni a program 

adta lehetőségeket, illetve a kivitelezhetőséget. Valamilyen akciótervet kell 

közösen kitalálni, ami kivitelezhető, és amivel tudunk másoknak segíteni. A 

Családsegítő Szolgálat évente többszöri költöztetését javaslom megszüntetni. A 

költségek csökkentését nem biztos, hogy hatékonyan oldottuk meg, hiszen több 

negatívumot is tapasztaltunk már e miatt. Felmerül bennem a kérdés, hogy 

jogosan vettük el a gyermek és ifjúságvédelmi feladatoktól a pénzt? 

 

Molnár Bálint polgármester: Nem csak a mi községünkben vannak problémák. 

A Családsegítő Szolgálat költöztetésének megszüntetése megoldható. Sajnos 

nincs rá lehetőségünk, hogy állandó munkaviszonyt létesítsünk az Általános 

Iskolában, csak közmunkaprogram idején oldható meg a szülők és dolgozók 

kérése. Jelenleg csak 13 közmunkásunk van. A Biztos Kezdet Program újbóli 

kezdeményezésén meglepődtem, hiszen első alkalommal sem bizonyult túl 

sikeresnek. Az akcióterv elgondolkodtat, szívesen fogadom a javaslatokat. A 

költségcsökkentés valóban sok negatívumot vont maga után.  

 

Török Sándorné: Szeretném megköszönni mindenki munkáját. Az akcióterv 

ötletét támogatom. 

 

Molnár Bálint polgármester: Öcsöd Nagyközség Cigány Nemzetiségi 

Önkormányzata a Hit-gyülekezettel együtt foglalkoztatásokat tart szülőknek és 

gyermekeknek egyaránt. Az órákon különböző hétköznapi témákat érintenek, 

megbeszélik egymással mindennapi problémájukat és ez által 

megkönnyebbülve, pozitívabban állnak a dolgokhoz. Szeretném én is 

megköszönni mindenki kitartó, példás munkáját. 

 

Jordán Katalin rendőr őrnagy: Sajnos egyre többen használnak manapság 

drogokat és a fogyasztók közül egyre több a fiatal. Vannak a legális drogok és 

az illegális drogok. Elmondható, hogy a drogokat előállítók egy lépéssel 

előttünk állnak, hiszen olyan anyagokból készítenek kábítószereket, melyek még 

nem kerültek fel a tiltólistákra. A legveszélyesebb, ha valaki szintetikus drogot 

fogyaszt, hiszen sosem lehet tudni, hogy pontosan milyen összetevőkből áll. 

 

Molnár Bálint polgármester: Aki egyetért, a gyermek és ifjúságvédelmi 

feladatok ellátásáról szóló beszámolóval az elhangzottakkal együtt, az 

kézfelnyújtással szavazzon. 
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A Képviselő-testület egyhangúan /7 fő/ egyetért a javaslattal és 

az alábbi határozatot hozza. 

 

39/2014./V.28./ számú testületi határozat 

A gyermek és ifjúságvédelmi feladatok ellátásáról 

 

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

megtárgyalta és elfogadja a gyermek és ifjúságvédelmi feladatok 

ellátásáról szóló beszámolót azzal, hogy elismerését fejezi ki a 

területen dolgozók munkájáért. 

Az alábbi feladatokat határozza meg: 

1. Fel kell mérni a nyári napközi iránti igényt és elegendő 

jelentkező esetén annak megszervezéséről intézkedni kell. 

2. Meg kell vizsgálni az általános iskolai portás és hivatalsegéd 

feladatokat ellátó személy állandó munkaviszony létesítésének 

lehetőségét. 

3. Meg kell szüntetni a Családsegítő és Gyermekjóléti Iroda év 

közbeni költöztetését. 

4. Meg kell vizsgálni egy átfogó felzárkóztatási program 

előkészítésének és végrehajtásának lehetőségét. 

 

Felelős: Molnár Bálint polgármester 

               

Erről: - Polgármester 

   - Érintettek 

          - értesül. 

 

A napirend 3. pontja: Beszámoló a 2013. évi ellenőrzések tapasztalatairól 

 

A napirend tárgyalása írásbeli előterjesztés alapján történik. 

 

Molnár Bálint polgármester: Önkormányzatunk 2013-ban eleget tett belső 

ellenőrzési kötelezettségének. Belső ellenőrzés mellett külső ellenőrzésre is 

többször került sor főként folyamatban lévő pályázataink miatt. Öcsöd 

Csatornázása és Szennyvíztisztítása projektet 3 alkalommal, az Ivóvízminőség-

javító programot 2 alkalommal, az elhagyott szemétlerakók rekultiválása című 

projektet 2 alkalommal ellenőrizték. Az ellenőrzések során mindent rendben 

találtak.  

 

Kérdés nem volt. 
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Vélemény, javaslat: 

 

Gere Éva: Mindenkinek meg vagyunk elégedve a munkájával, a beszámolót 

köszönjük szépen. 

 

Molnár Bálint polgármester: Aki egyetért a 2013. évi ellenőrzések 

tapasztalatairól szóló beszámolóval, az kézfelnyújtással szavazzon. 

 

 

A Képviselő-testület egyhangúan /7 fő/ egyetért a javaslattal és 

az alábbi határozatot hozza. 

 

40/2014./V.28./ számú testületi határozat 

A 2013. évi ellenőrzések tapasztalatairól 

 

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

megtárgyalta és elfogadja az Önkormányzat éves összefoglaló 

jelentését az önkormányzatnál 2013. évben végzett 

ellenőrzésekről. 

 

Erről: - Polgármester 

   - Jegyző 

          - értesül. 

 

A napirend 4. pontja: Az Öcsödi Szivárvány Óvoda és Bölcsőde Szervezeti és 

Működési Szabályzatának, Óvodai Nevelési Programjának és Házirendjének 

jóváhagyásáról 

 

Gergulics Andráné intézményvezető: Az elmúlt időszakban történt átszervezés 

miatt volt szükséges az átdolgozás, illetve a jogszabályváltozások miatt. Nem 

most lép hatályba a Szervezeti és Működési Szabályzatunk, 2013. szeptember 1-

től ez alapján látjuk el feladatainkat. 

 

Kérdés, vélemény, javaslat nem volt. 

 

Molnár Bálint polgármester: Aki egyetért az Öcsödi Szivárvány Óvoda és 

Bölcsőde Szervezeti és Működési Szabályzatának, Óvodai Nevelési 

Programjának és Házirendjének jóváhagyásáról szóló beszámolóval, az 

kézfelnyújtással szavazzon. 
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A Képviselő-testület egyhangúan /7 fő/ egyetért a javaslattal és 

az alábbi határozatot hozza. 

 

41/2014./V.28./ számú testületi határozat 

Az Öcsödi Szivárvány Óvoda és Bölcsőde Szervezeti és Működési 

Szabályzatának, Óvodai Nevelési Programjának és Házirendjének 

jóváhagyásáról 

 

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

megtárgyalta és elfogadja az Öcsödi Szivárvány Óvoda és 

Bölcsőde Szervezeti és Működési Szabályzatát, Óvodai Nevelési 

Programját és Házirendjét. 

 

Erről: - Polgármester 

   - Gergulics Andrásné intézményvezető 

          - értesül. 

 

A napirend 5. pontja: Előterjesztések 

 

a) Labdarúgó Szakosztály működési feltételeiről 

 

A napirend tárgyalása írásbeli előterjesztés alapján történik. 

 

Molnár Bálint polgármester: Öcsödi fiatalok kerestek fel azzal a kéréssel, hogy 

szeretnék, ha újból elindulna Öcsödön a Labdarúgó Szakosztály. Több dolognak 

is utána kell nézni. Költségek is merülnek fel, hitelesíteni kell a pályát, 

felújításokat kell végezni. A jelentkezők létszáma több mint 25 fő. Felajánlották 

a pálya karbantartását, persze némi segítség szükséges lenne nekik. Tagdíj 

ötletét is felvetették. Szeretném, ha a képviselő-testület támogatná az 

előterjesztést. 

 

Komlós Lajosné jegyző: A Sportegyesületnek kettős könyvvitelt kell vezetnie. 

Ez igen költséges. Az Egyesületnek szüksége lenne egy elnökre, illetve egy 

olyan gazdasági vezetőre, aki a könyvelő munkáját segítené elő. 

 

Kérdés nem volt. 

 

Vélemény, javaslat: 
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Lóczi Lajos intézményvezető: A pálya melletti épületbe többször betörtek az 

évek alatt. Igen megrongálták kívülről és belülről is egyaránt. 200-300 ezer 

forint kevés lenne az épület felújítására. 

 

Balogné Kóródi Lenke: Támogatom az előterjesztést, hiszen nem sok 

lehetőségük van a fiataloknak a szabadidő hasznos eltöltésére, sportolásra. 

Örülök neki, hogy ennyi fiatal szeretne ebben részt venni. 

 

Lóczi Lajos intézményvezető: Én is támogatom az ötletet, csak a költségekre is 

gondolni kell. 

 

Molnár Bálint polgármester: Aki egyetért a Labdarúgó Szakosztály működési 

feltételeiről szóló előterjesztéssel, az kézfelnyújtással szavazzon. 

 

 

A Képviselő-testület egyhangúan /7 fő/ egyetért a javaslattal és 

az alábbi határozatot hozza. 

 

42/2014./V.28./ számú testületi határozat 

Labdarúgó Szakosztály működési feltételeiről 

 

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

megtárgyalta a Labdarúgó Szakosztály működési feltételeiről 

szóló előterjesztést, megvizsgálja az ezzel  járó költségeket és a 

júniusi ülésen újra tárgyalja a napirendet. 

 

Erről: - Polgármester 

   - Érintettek 

          - értesül. 

 

A napirend 6. pontja: Jelentés a két ülés közötti munkáról 

 

Május 13.-án TÖOSZ ülésen jártam Pesten. 

Május 15.-én 13 rekultivált szeméttelepet adtunk át Öcsödön. 

Május 19.-én eskütétel volt az Európai Parlamenti Választás miatt. 

Május 20.-án 3 koordinációs ülésen voltam. 

Május 21.-én fórumot tartottunk a szennyvízberuházás miatt. 

Május 22.-én Mezőtúron voltam Megyei önkormányzati egyeztetésen. 

Május 27.-én Ivóvízminőség-javító Program rendezvényén vettem részt. 

Május 28.-án LEADER ülésen voltam. 
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A Képviselő-testület egyhangúan /7 fő/ egyetért a két ülés közötti 

munkáról szóló beszámolóval. 

 

Komlós Lajosné jegyző: Az Európai Parlamenti Választás a megszokottnál is 

kevesebb szavazót vonzott. Öcsödön 427 fő szavazott. 50 % felett volt a 

FIDESZ-re szavazók száma, 20 % felett volt a JOBBIK-ra szavazók száma, a 

maradék 30 % a kisebb pártok között oszlott meg. 

 

Interpellációkra válaszadás: 

 

Molnár Bálint polgármester: A meghibásodott lámpáról írásban értesítjük a 

szolgáltatót. 

 

Molnár Bálint polgármester: Aki egyetért az interpellációra adott válaszokkal, az 

kézfelnyújtással szavazzon. 

 

A Képviselő-testület egyhangúan /7 fő/ egyetért a javaslattal és az 

alábbi határozatot hozza. 

 

43/2014./V.28./ számú testületi határozat 

Interpellációkra adott válaszok elfogadásáról 

 

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az 

interpellációkra adott válaszokat elfogadja. 

 

Erről:  - Interpellálók 

                                          - Polgármester 

   - értesül. 

 

Egyéb kérdések: 

 

Gál Imréné: A ravatalozó függönycseréje hol tart? Kértünk már árajánlatot? 

 

Lóczi Lajos intézményvezető: Már kértünk árajánlatot, meg is rendeltük a 

függönyöket. 

 

Gál Imréné: A szennyvízcsatorna kiépítésével együtt igen sok sár fel lett hordva 

az utakra. Hogyan méri fel az Önkormányzat a problémákat? 

 

Molnár Bálint polgármester: Valóban sarasak voltak az utak esős időben. 

Jelenleg a por, ami zavarja a lakosságot. Egy utcaburkolatot mosó gép járja az  
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utakat, amely locsolja, illetve kefékkel tisztítja az utat. A felmérések már 

folyamatban vannak arról, hogy mennyire rongálódtak meg útjaink. 

Biztosítékunk a megfelelő helyreállításra a FIDIC mérnök, illetve a műszaki 

ellenőr, akik nem hagyják, hogy az alvállalkozók ne teljesítsék az elvártakat. 

 

Komlós Lajosné jegyző: A Bocskai út is volt saras is, most poros. A 

lakosságnak el kell viselnie a projekttel járó ideiglenes negatívumokat is, hiszen 

nekünk válik hasznunkra a szennyvízcsatorna. 

 

Török Sándorné: Az Öcsödi Községgondnokság és Könyvtár vállal bekötéseket? 

 

Molnár Bálint polgármester: Igen, ha lesz rá igény.  

 

 

Molnár Bálint polgármester az ülést 16.00 órakor bezárja. 

 

 

 

 

Kmf. 

 

 

 

 

Molnár Bálint       Komlós Lajosné  

  polgármester                                     jegyző 

 

 

 


